
 
 

                                                                                     

Jaaroverzicht afdeling voetbal 2021-2022  

 
Algemeen/ bestuur:  
Voorzitter/ afgevaardigde AB:  Jan Veldhuizen 
Voorzitter senioren:    Marnix Vos 
Voorzitter TC:    Harold Eefting 
Secretaris:    Feike Oenema 
Secretaris:     Marjan Zinger (verslaglegging) 
Wedstrijdsecretaris jeugd  Henriëtte de Jong 
Wedstijdsecretaris senioren  Patrick de Jong 
 
 

Algemeen 
 
Eindelijk weer een normaal voetbaljaar waarin weer lekker gevoetbald kon worden! Wel hebben we 
nog korte tijd zonder publiek moeten spelen maar de tweede seizoenshelft was weer als vanouds. Op 
bestuurlijk niveau is het bestuur wel aan verandering onderhevig. Na 7 jaar stopt Jan Veldhuizen als 
voorzitter van de afdeling voetbal en ook Harold heeft aangegeven dat hij het bestuur zal verlaten. 
We zijn heel blij dat Patrick de Jong zich beschikbaar heeft gesteld en de voorzittershamer heeft 
overgenomen. Met Patrick kan de voetbalvereniging weer jaren vooruit! Voor de rol van Harold zijn 
we nog op zoek naar een enthousiast bestuurslid.  
 
Ook voor dit jaar hebben we Abel Darwinkel als enthousiaste en gedreven trainer van onze selectie. 
We zijn als voetbalbestuur blij met de vorderingen die Abel gemaakt heeft met onze selectie. 
Als voetbalvereniging hebben wij een mooi HHCombi shirt geschonken aan het Drents 
voetbalmuseum dat in het najaar is opgericht. 
Henriëtte en Sieger de Jong hebben een interview gegeven in het blad FC12 magazine, voetbal uit de 
regio. En 6 maart heeft RTV Drenthe opnames gemaakt van de wedstrijd HHCombi 1 – Buinerveen 1. 
 
Helaas hebben we dit jaar ook heel verdrietig nieuws te verwerken gehad, afgelopen januari is Lukas 
Hidding, oud keeper, voetballer, trainer en leider plotseling overleden. In maart is Henk Zinger 
overleden, Henk was een oud-voetballer en trouw toeschouwer van onze mooie club. 
 
Ook afgelopen seizoen zijn we begonnen met drie seniorenteams, twee zaalvoetbal teams en een 
7x7 vrouwenteam. Bij de jeugd hadden we het afgelopen seizoen 7 teams.  
 

 Verslag senioren 
 
Onze 1e  team heeft een prachtig seizoen gehad en is uiteindelijk 3e geworden, lange tijd zag het 

ernaar uit dat we zouden meestrijden om de titel. Met de 3e plek hebben we wel nacompetitie 

afgedwongen. De nacompetitie wedstrijd tegen DVC’59 was een heel spannende wedstrijd die 

eindigde in een 4-4 stand, pas in de verlenging moesten wij het onderspit delven en werden we met 

5-4 verslagen. Helaas dus geen promotie. Het 2e elftal heeft een heel moeizaam jaar achter de rug, ze 

zijn als 11e geëindigd. Ook het 3e elftal had het zwaar in de competitie en is als 8e geëindigd.  De 
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vrouwen hebben het goed gedaan en zijn 2e geworden, een mooie prestatie. De zaalteams zijn 

respectievelijk als 11e en 7e geëindigd.  

Het 2e heeft een nieuwe shirtsponsor gevonden in café de Dorpskern uit Hijken, ook de tassen van 

het 2e worden gesponsord door Anja Eefting (kinder)fysiotherapie en JJR Computerservice Eefting uit 

Hijken. Verder heeft het 3e team een nieuwe shirtsponsor gekregen, Agrarische Dienstverlening 

Mathijs Slofstra heeft zijn naam verbonden aan onze club. 

Verslag jeugd 
De jeugd heeft het afgelopen jaar weer lekker gevoetbald en goed gepresteerd. Bij de jeugd wordt 

gespeeld met een najaars- en voorjaarscompetitie. In de najaarcompetitie hebben de JO-17, JO-15 en 

JO-13 (2e, 7e  en 2e) goed gepresteerd, in de voorjaarscompetitie hadden ze het moeilijker (8e,9e en 

11e). De jongere team hebben allemaal 2 fasen gevoetbald waarbij deze teams 4 mini competities 

hebben, 2 in het najaar en 2 in het voorjaar. 

 

Overige ontwikkelingen 
 
Vrijwilligersbeleid: 
Het blijft moeilijk om voldoende vrijwilligers te werven en te houden om alle taken bij voetbal bezet 
te krijgen. Met name ten aanzien van de scheidsrechters valt het niet mee om de bezetting wekelijks 
rond te krijgen en roepen wij onze leden en familie van leden op ons daarbij te helpen. Wij maken nu 
ook gebruik van ingehuurde scheidrechters, deze krijgen een kleine vergoeding. 
Graag zouden we een vaste groep willen hebben die onze senioren willen fluiten.  Maar ook bij de 
jeugd is het fijn als we een aantal mensen hebben die regelmatig een wedstrijdje willen fluiten. Voor 
geïnteresseerden hebben we afgesproken dat een cursus tot de mogelijkheden behoort. 
 
Dit seizoen is de Midden-Drenthe Zomercup weer gespeeld waarbij 9 verenigingen hebben 
meegedaan. HHCombi is 3e geworden. Dit jaar is er bij het toernooi ook aandacht besteed aan het G-
voetbal.  
 

Afsluiting 
Graag wil ik iedereen die zich het afgelopen jaar weer heeft ingezet voor onze vereniging ontzettend 
bedanken. Zonder al die vrijwilligers heeft onze afdeling geen voortbestaansrecht! Natuurlijk hoop ik 
dat we op al die hulp mogen blijven rekenen en dat we er nog een aantal vrijwilligers bij krijgen. 
Wij wensen iedereen een leuk en sportief voetbalseizoen toe! 
 
Met een sportieve groet, 
Afdeling Voetbal 
 
 


